
Protokół  Nr VIII/2019

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.

odbytej w dniu 15 maja 2019 roku

w godz. od 1600 do 1730

W sesji uczestniczyło 15 radnych (ustawowo 15 radnych)  

Obecni:

Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian, Gałczyński

Jacek, Gawroński Romuald,  Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:  Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek, pracownicy Urzędu

Miejskiego w Borku Wlkp., sołtysi oraz kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy - lista

obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak, powitał wszystkich

radnych oraz gości.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada jest władna do  podejmowania uchwał, 

gdyż jest zachowane quorum, po czym przedstawił porządek obrad.

1. Otwarcie obrad.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu  z obrad VII sesji Rady Miejskiej.

4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

6. Interpelacje i zapytania radnych.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
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2) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Borek Wlkp.;

3) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela; 

4) zmiany granic Sołectwa Jeżewo i Sołectwa Jawory;

5) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Wygodzie;

6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Borek Wlkp.;

7) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcia umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym;

8) wystąpienia z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością w Gostyniu;

9) włączenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie i Przedszkola 

Samorządowego 

w Zalesiu do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  w Borku Wlkp.;

10) zmiany uchwały NR XXIV/140/2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 12 

maja 2016 roku w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Borku 

Wlkp. wraz z oddziałami zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu;

11) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2019.

8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania  zgłoszone na poprzedniej sesji.

9. Wolne głosy, wnioski i informacje.

10. Zakończenie.              

                                         

Następnie Przewodniczący Rady wnioskował o wycofanie z porządku sesji projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i zawarcia umowy 

dzierżawy w trybie bezprzetargowym.

Uwag nie zgłoszono.

Po czym zarządził głosowanie w/w wniosku.

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania,  

1 radny był przeciwny.

Wynik głosowania imiennego:
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Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Gałczyński  Jacek,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Przeciw: Florczyk Damian,

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Na wniosek  Burmistrza  Przewodniczący Rady wniósł  o  wprowadzenie  do  porządku sesji

projektów uchwał:

1) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zatwierdzenia  Strategii  rozwoju  miasta  i  gminy  

Borek Wlkp.;

2) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia

i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienia osobom tego pozbawionym,  

w tym osobom bezdomnym z terenu gminy Borek Wlkp.

oraz 

Oceny zasobów pomocy społecznej. 

Uwag nie zgłoszono.

Po czym zarządził głosowanie w/w wniosku.

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania  

i nikt nie był przeciwny.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Innych uwag nie zgłoszono.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  przedstawił  porządek  sesji  po
wprowadzonych zmianach.
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Pkty od 1   do    6  - bez zmian

w pkt. 7.  Ppkty od 1) do 6) bez zmian

     7) wystąpienia z Samorządowego Funduszu Poręczeń Kredytowych Spółka 

          z ograniczoną odpowiedzialnością w Gostyniu;

8) włączenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie i Przedszkola Samorządowego 

w Zalesiu do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  w Borku Wlkp.;

9) zmiany uchwały NR XXIV/140/2016 Rady Miejskiej Borku Wlkp. z dnia 12 maja 

2016 roku 

w sprawie utworzenia Przedszkola Samorządowego w Borku Wlkp. wraz z oddziałami 

zamiejscowymi w Wycisłowie i Zalesiu;

10) zmian  budżetu  i w budżecie  na rok 2019;

11) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Strategii rozwoju miasta i gminy 

Borek Wlkp.;

12) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpowiedzialności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionym, w tym osobom bezdomnym z terenu gminy Borek Wlkp.

8. Ocena zasobów pomocy społecznej.

9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

10. Wolne głosy i wnioski.

11. Zakończenie.

Następnie zarządził głosowanie przyjęcia w/w porządku sesji.

Za przyjęciem w/w wniosku głosowało 15 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosowania  

i nikt nie był przeciwny.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta
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Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z obrad z VII  sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni  mieli  możliwość  zapoznania  się  

z treścią protokołu z VII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 10 kwietnia 2019 roku 

i był  wyłożony w biurze Rady Miejskiej.  Następnie zapytał  czy radni zgłaszają uwagi do

protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.

Za przyjęciem protokołu z VII sesji Rady głosowało 15 radnych,  nikt nie był  przeciwny  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu.

Radni powiatowi byli nieobecni.

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza.

Powyższe  sprawozdane  złożył  Burmistrz,  stanowi  ono  załącznik  nr  7 do  niniejszego

protokołu.

Uwag nie zgłoszono.

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Zapytań również  brak. 
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Ad. 7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie:

1) ustalenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie

odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  opłatę  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi

Wiceprzewodniczący Rady  Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 61 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

2) Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Borek Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,
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b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 62 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

3)  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi

składanej przez właściciela

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz  Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 63 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki
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Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

4) zmiany granic Sołectwa Jeżewo i Sołectwa Jawory 

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 64 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

5) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Wygodzie

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 65 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

6) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy

Borek Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 66 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta
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7)  wystąpienia  z  Samorządowego  Funduszu  Poręczeń  Kredytowych  Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością w Gostyniu

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 67 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński  Jacek,  Gawroński  Romuald,  Jędrosz  Róża,  Kędzia  Piotr,  Malicki  Roman,

Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się:  Kubiak Andrzej 

8) włączenia Przedszkola Samorządowego w Wycisłowie i Przedszkola Samorządowego

w Zalesiu do Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Borku Wlkp.

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 68 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

9) zmiany uchwały NR XXIV/140/2016 z dnia 12 maja 2016 roku w sprawie utworzenia

Przedszkola  Samorządowego  w  Borku  Wlkp.  wraz  z  oddziałami  zamiejscowymi  

w Wycisłowie i Zalesiu

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 69 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta
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10) zmian budżetu i w budżecie

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 70 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Dopierała  Michał,  Florczyk  Damian,

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki

Roman,  Osowicz  Artur,  Pawlak  Tomasz,  Przybylak  Magdalena,  Szczepaniak  Tomasz,

Wojciechowska Elżbieta

11) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Strategii rozwoju miasta i gminy 

Borek Wlkp. 

Wiceprzewodniczący Rady Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych– opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich– opinia pozytywna.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.
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Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwnych i nikt wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 71 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Jędrosz Róża, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

13) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionych, w tym osobom bezdomnym z terenu gminy Borek Wlkp. 

Wiceprzewodniczący Rady Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały w powyższej

sprawie.

Po czym Przewodniczący Rady otwarł dyskusję  nad projektem,  prosząc o opinię Komisji

Rady:

a) Komisja Rewizyjna – opinia pozytywna,

b) Komisja Oświaty i Spraw Społecznych – opinia pozytywna,

c) Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich – opinia pozytywna.

Radny  Michał  Dopierała  stwierdził,  że  pozytywnie  opiniuje  jeśli  chodzi  o  mieszkańców

naszej gminy. Jednak jeśli chodzi o osoby spoza naszej gminy, które przypadkowo meldują

się w na terenie gminy Borek Wlkp. i mimo, że tutaj nie przebywają, my musimy ponosić

odpłatność za pobyt w ośrodkach wsparcia, a nawet za pochówek jeśli ta osoba umrze -  radny

prosił aby Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. tę sprawę wyjaśniła.

Kierownik  MGOPS  w  Borku  Wlkp.  –  Dorota  Dutkowiak  poinformowała,  że  Kierownik

MGOPS jest zobligowana do realizacji ustawy o pomocy społecznej, która określa kto jest

właściwy do udzielania świadczeń. W przypadku osób bezdomnych jest to gmina, gdzie jest

ustalone  ostatnie  miejsce  zameldowania  na  pobyt  stały.  Ponadto  wyjaśniła,  że  do  zadań

własnych gminy o charakterze obowiązkowym należy między innymi udzielenie schronienia,

zapewnienie  posiłku  oraz  niezbędnego  ubrania  osobom tego  pozbawionym.  W  projekcie

uchwały  są  określone  szczegółowe zasady  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w ośrodkach
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wsparcia i mieszkaniach chronionych. W większości są to osoby z terenu naszej gminy, które

mieszkają  w barakach  czy innych  miejscach,  w których  nie  mogą  przebywać  i  należy  je

skierować szczególnie w okresie zimy do noclegowni.

Innych uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, 1 radny wstrzymał się

od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30

do niniejszego protokołu.

Uchwała Nr VIII/ 72 / 2019 w w/w  sprawie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak  Radosław,  Chałupniczak  Leszek,  Florczyk  Damian,  Gałczyński  Jacek,

Gawroński Romuald, Jędrosz Róża, Kędzia Piotr, Kubiak Andrzej, Malicki Roman, Osowicz

Artur, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Wstrzymuję się: Dopierała Michał

Ad.8. Ocena zasobów pomocy społecznej.

Kierownik  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Borku  Wlkp.  –  Dorota

Dutkowiak przedstawiła Ocenę zasobów pomocy społecznej, która stanowi załącznik nr 32.

Uwag nie zgłoszono.

Wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za podjęciem w/w Oceny zasobów pomocy społecznej głosowało 15 radnych, nikt nie był

przeciwnych i nikt wstrzymał się od głosowania. Protokół z przeprowadzonego głosowania

imiennego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.

Wynik głosowania imiennego:

Za: Andrzejak Radosław, Chałupniczak Leszek, Dopierała Michał, Florczyk Damian 

Gałczyński Jacek, Gawroński Romuald, Kędzia Piotr, Jędrosz Róża, Kubiak Andrzej, 

Osowicz Artur, Malicki Roman, Pawlak Tomasz, Przybylak Magdalena, Szczepaniak 

Tomasz, Wojciechowska Elżbieta

Ad.9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji.

Brak interpelacji i zapytań na poprzedniej sesji.
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Ad. 10. Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wpłynęło  zaproszenie  Dyrektora  Przedszkola

Samorządowego  „Pod  Dębem”  w  Karolewie  na  festyn  dziecięcy  pn.  „Mama,  tata,  ja  

i przedszkole” połączony z oficjalnym otwarciem Żłobka, które odbędzie się w dniu 26 maja

br. o godz. 13.30 na placu przy Przedszkolu.

Radny  Romuald  Gawroński  poinformował,  że  wcześniej  miał  informację  od  

p. Twardowskiego, że eternit może być odebrany ale musi być pełen tir. Następnie zapytał

kiedy  można liczyć na odebranie eternitu po byłym tartaku w Karolewie oraz zdjęty z dwóch

pomieszczeń gospodarczych przy blokach w Karolewie.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  wskazany  teren  nie  należy  do  Gminy  Borek  Wlkp.,  Burmistrz

odpowiedział,  że nie wie co odpowiedział  p. Twardowski, teren ten został  wystawiony na

sprzedaż przez Krajowy Ośrodek Wsparcia Rolnictwa, odbyły się dwa przetargi, nie znalazł

nabywcy.  Gmina  Borek  Wlkp.  wysłała  dwa  pisma  o  uporządkowanie  terenu  ponieważ

rozwalająca  część  po  tartaku,  która  jest  z  blachy  stanowi  zagrożenie  dla  mieszkańców,

podczas wichury blacha potrafi dolecieć nawet do drogi – nie mamy żadnej odpowiedzi na to

pismo.  Następnie  dodał,  że  sprawa  została  również  zgłoszona  do  instytucji  związanych  

z ochroną środowiska. Gmina Borek Wlkp. nie jest  zobowiązana do wywozu  eternitu po

byłym  tartaku,  natomiast  eternit  z  pomieszczeń  gospodarczych  przy blokach  jest  naszych

mieszkańców, którzy płacą podatek do Gminy.

Radny  Michał  Dopierała  stwierdził,  że  został  zobowiązany  przez  licznych  rodziców  aby

podziękować dyrektorom szkół, Burmistrzowi, nauczycielom obecnym na egzaminach naszej

młodzieży, a szczególnie nauczycielom z Pępowa, którzy wspomogli Dyrektora ZSP w Borku

Wlkp. Władysława Hałasa. Radny dodał, że dziwi się naszym nauczycielom skoro Pępowo

nie strajkowało, Pogorzela również nie strajkowała, a nasi nauczyciele zarabiający powyżej

średniej  przeciętnej  naszej  gminy  strajkowali.  Radny  szczególnie  dziwił  się

Wiceprzewodniczącemu  Rady  Miejskiej  i  nauczycielowi  zarazem  Tomaszowi

Szczepaniakowi, że również strajkował.

Radny  Tomasz  Szczepaniak  stwierdził,  że  przede  wszystkim jest  nauczycielem,  decyzja  

o strajku została podjęta kolegialnie, wszyscy głosowali za strajkiem i  sam również wziął  
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w nim udział, a czy to było słuszne czy nie to nie należy do dyskusji  tutaj. Radny wyjaśnił, że

jako nauczyciel zgadza się z tym o co walczą.

Innych uwag nie zgłoszono.

Ad.11. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem   porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów

Przewodniczący Rady – Tomasz Pawlak zakończył VII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

Protokołowała Przewodniczący Rady

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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